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       PROCES-VERBAL 
 

 

 

 

 Incheiat azi, 29 SEPTEMBRIE 2016  in sedinta ORDINARA a Consiliului Local 

Fagaras, sedinta convocata in conformitate cu prevederile art.39, alin.(1) si (3), cu respectarea 

prevederilor alin.(5) si (6) din Legea nr.215/2001 privind administratia publica locala, republicata, 

modificata si completata. 

 

 Sedinta  a avut loc in sala de sedinte a Primariei Fagaras, incepand cu orele 18:00. 

 

 Domnul presedinte de sedinta:Biza Radu Stelian: anunta ca sedinta este legal 

constituita, fiind prezenti 18 consilieri si 1 absent:dl.Lup Lucian.  

  

Participa:reprezentanti ai mass-media locala. 

 

Din partea primariei participa: dl.primar-Sucaciu Gheorghe, dl.viceprimar-Clont Dan-

Valentin, dl.secretar interimar-Adrian Gavrila, d-na Simona Bârcea-Compartiment Resurse Umane 

si dl.Mercurean Nicolae-din partea Clubul De Turism si Ecologie Transmont. 

 

 Domnul Cirje:”Am o rugaminte.Luna trecuta la sedinta ordinara, nu am avut procesele-

verbale puse la dispozitie. S-a spus ca sunt pe CD la fel ca si acum..Mi s-a dat data trecuta la 

sedinta din luna august a.c. un proces-verbal foema scris atunci pe loc si am constatat diferente 

intre ceea ce vorbim noi sau unii dintre noi aici la masa si ceea ce este scris in procesul-verbal.Va 

rog sa verificati cu mai multa atentie procesele-verbale pentru ca nu sunt in concordanta cu ce s-a 

discutat si am avut posibilitatea sa verific procesul-verbal respectiv cu inregistrarile.Sunt pe 

departe diferite.Va rog ca de acum incolo fie le printati si le prezentati aici pe masa si atunci votam 

ceva palpabil, fie ca inainte de sedinte, pe un ecran sa stim ce votam.” 

 

 Domnul primar:”Dl.Cirje, vreti sa spuneti ca este vorba de cele doua colege care 

intocmesc procesele-verbale? Vreau sa stiu concret despre ce neconcordante  este vorba si despre 

ce proces-verbal vorbiti? De la ce sedinta de consiliu este acel proces-verbal? Vad ca este adusa o 

acuzatie in acest sens.” 

 

 Domnul Cirje:”Este realitatea, domnule primar.”Singurul proces-verbal de la ultima 

sedinta cand a avut loc, l-am cerut si mi s-a dat de la masa presedintelui de sedinta si n-am putut sa 

avem o dezbatere si nici la comisiile de specialitate pentru ca nu stiu daca ceilalalti consilieri l-au 

citit. Eu l-am citit si chiar va rog sa vedeti ce scrie in procesul-verbal si ce se discuta aici.Aceasta 
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era singura chestiune.Nu am facut o acuzatie, ci doar o constatare. Sunt discutii, puncte de vedere 

si propuneri care nu se regasesc in acel proces-verbal.” 

 

 Domnul Malene:”Din cate stiu, sedintele de consiliu local se inregistreaza pe un suport 

audio.Si atunci, daca exista o suspiciune, ar trebui ca inainte de sedinta sa analizam intre ce se 

inregistreaza si ce se scrie in procesul-verbal. Si eu aveam o mica nedumerire legata de acest CD. 

As fi vrut ca proiectele de hotarari transformate in hotarari de consiliu local, sa se regaseasca pe 

acel CD alaturi de procesul-verbal al sedintei respective, astfel incat sa nu se mai regaseasca 

situatii ca aceea din sedinta de constituire a Consiliului Local Fagaras in luna iunie a.c.Daca va 

mai aduceti aminte, in Sala Tronului la Cetatea Fagaras discutiile s-au oprit undeva, iar acea 

hotarare de consiliu local de constituire a comisiilor de specialitate a aparut cu o mica nota de 

subsol.” 

 

 Domnul primar:”Dl.secretar va verifica, o sa vedem ce si cum, dar este foarte ciudat cum 

se pune problema.Eu cred ca daca aveti vreo suspiciune cu procesul-verbal in care nu s-a scris 

ceva, va rog sa luati inregistrarea respectiva, sa confruntati si in cazul in care exista vreo problema, 

s-o remediem.” 

 

 Domnul Cirje:”In regula. Acum, nu am nicoo problema. Imi cer scuze daca am pus 

problema gresit; am vrut sa pun problema intr-un mod practic, constructiv. Am cerut ca sa-mi 

apara si punctele mele de vedere in procesul-verbal respectiv.” 

 

 Domnul primar:”Acum sunt procesele-verbale pe masa la fiecare consilier in parte?” 

 

 Domnul Cirje:”Nu, nici acum nu sunt pe masa prezentate.” 

 

 Doamna Câmpan Maria-consilier juridici al Aparatului Permanent al Consiliului 

Local:” Nu sunt si asa s-a procedat dintotdeauna, pe CD, asa au dorit domnii consilieri si asa au 

luat aceasta decizie.Dar, daca se doreste in format scris, nu este nicio problema.” 

 

 Domnul Cirje:”Asa s-a procedat mereu cu procesele-verbale, pe CD?” 

 

 Doamna Câmpan Maria-consilier juridici al Aparatului Permanent al Consiliului 

Local:”Da.” 

 

 Domnul Cirje:”Eu stiu ca la fiecare sedinta de consiliu, consilierii le aveau pe masa 

fiecare.” 

 

 Doamna Câmpan Maria-consilier juridici al Aparatului Permanent al Consiliului 

Local:” Nu s-a procedat asa.Doar presedintele de sedinta le-a avut pe masa direct la sedintele de 

consiliu.” 

 

 D-soara Suciu Andreea si dl.Motoc Alexandru sustin si ei faptul ca procesele-verbale 

mereu au fost pe CD, nu pe masa la fiecare consilier. 

 

Domnul presedinte: Prezinta spre aprobare procesul-verbal al sedintei ORDINARE al  

Consiliului Local Fagaras din data de 30 AUGUST 2016 si se aproba in unanimitate-18 voturi 

pentru. 

 

Domnul presedinte: Prezinta spre aprobare procesul-verbal al sedintei 

EXTRAORDINARE al  Consiliului Local Fagaras din data de 2 SEPTEMBRIE 2016 si se 

aproba in unanimitate-18 voturi pentru. 
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Domnul presedinte: Prezinta spre aprobare procesul-verbal al sedintei 

EXTRAORDINARE al  Consiliului Local Fagaras din data de 23 SEPTEMBRIE 2016 si se 

aproba in unanimitate-18 voturi pentru. 

 

 

 Domnul presedinte:Prezinta si supune spre aprobare proiectul ordinii de zi, dupa 

cum urmesaza: 

 

1.Proiect de hotărâre privind rectificarea prin suplimentare a bugetului Municipiului 

Făgăraș pe anul 2016.   

 

 Discutii, intrebari? Nu sunt. 

 

 Domnul presedinte:Supune spre aprobare inscrierea pe ordinea de zi si se aproba in 

unanimitate-18 voturi pentru. 

  

2. Proiect de hotărâre privind reorganizarea și modificarea Organigramei și a statului de 

funcții ale Serviciului Public de Asistență Socială Făgăraș. 

 

 Discutii, intrebari? Nu sunt. 

 

 Domnul presedinte:Supune spre aprobare inscrierea pe ordinea de zi si se aproba in 

unanimitate-18 voturi pentru. 

 

3. Proiect de hotărâre privind modificarea Organigramei și a statului de funcții ale 

Muzeului Țării Făgărașului "Valer Literat" Făgăraș. 

 

 Discutii, intrebari? Nu sunt. 

 

 Domnul presedinte:Supune spre aprobare inscrierea pe ordinea de zi si se aproba in 

unanimitate-18 voturi pentru. 

 

4. Proiect de hotărâre privind desemnarea unui reprezentant al Consiliului Local Făgăraș în 

Consiliul de Administrație al Muzeului Țării Făgărașului "Valer Literat" Făgăraș. 

 

 Discutii, intrebari? Nu sunt. 

 

 Domnul presedinte:Supune spre aprobare inscrierea pe ordinea de zi si se aproba in 

unanimitate-18 voturi pentru. 

 

5. Proiect de hotărâre privind aprobarea asocierii Muzeului Țării Făgărașului "Valer 

Literat" în calitate de partener cu Asociația Culturală "Cetatea Făgărașului" în calitate de 

solicitant, în vederea depunerii și implementării de proiecte culturale, finanțate de 

Administrația Fondului Cultural Național, sesiunea de finanțare I/2017. 

 

 Discutii, intrebari? Nu sunt. 

 

 Domnul presedinte:Supune spre aprobare inscrierea pe ordinea de zi si se aproba in 

unanimitate-18 voturi pentru. 
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6. Proiect de hotărâre privind transformarea postului de bibliotecar studii medii în 

bibliotecar studii superioare ca urmare a promovării examenului. 

 

 Discutii, intrebari? Nu sunt. 

 

 Domnul presedinte:Supune spre aprobare inscrierea pe ordinea de zi si se aproba in 

unanimitate-18 voturi pentru. 

 

7. Proiect de hotărâre privind promovarea în clasă a unor funcționari publici din cadrul 

Poliției Locale Făgăraș. 

 

 Discutii, intrebari? Nu sunt. 

 

 Domnul presedinte:Supune spre aprobare inscrierea pe ordinea de zi si se aproba in 

unanimitate-18 voturi pentru. 

 

8. Proiect de hotărâre privind completarea art.3 din regulamentul care reglementează 

accesul cazurilor sociale în Centrul Rezidențial pentru Persoane Vârstnice. 

 

 Discutii, intrebari? Nu sunt. 

 

 Domnul presedinte:Supune spre aprobare inscrierea pe ordinea de zi si se aproba in 

unanimitate-18 voturi pentru. 

 

9. Proiect de hotărâre privind aprobarea numărului de locuri la Cantina de ajutor social și 

stabilirea categoriilor prioritare de persoane asistate. 

 

 Discutii, intrebari? Nu sunt. 

 

 Domnul presedinte:Supune spre aprobare inscrierea pe ordinea de zi si se aproba in 

unanimitate-18 voturi pentru. 

 

10. Proiect de hotărâre privind efectuarea unui Audit extern a tuturor entităților 

subordonate Primăriei Municipiului Făgăraș. 

 

 Discutii, intrebari? Nu sunt. 

 

 Domnul presedinte:Supune spre aprobare inscrierea pe ordinea de zi si se aproba in 

unanimitate-18 voturi pentru. 

 

11. Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat de reprezentare permanentă 

domnului STELEA RADU în Adunarea Generală a Acționarilor al S.C.Apă Canal S.A. 

Sibiu, în vederea exercitării drepturilor de acționar. 

 

 Discutii, intrebari? Nu sunt. 

 

 Domnul presedinte:Supune spre aprobare inscrierea pe ordinea de zi si se aproba in 

unanimitate-18 voturi pentru. 

 

12. Proiect de hotărâre privind însușirea Rapoartelor de evaluare întocmite de o persoană 

autorizată pentru vânzarea locuințelor proprietatea Municipiului Făgăraș, în baza Legii 

nr.85/1992. 
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 Discutii, intrebari? Nu sunt. 

 

 Domnul presedinte:Supune spre aprobare inscrierea pe ordinea de zi si se aproba in 

unanimitate-18 voturi pentru. 

 

13. Proiect de hotărâre privind vânzarea locuințelor proprietatea statului, în condițiile Legii 

nr.112/1995. 

 

 Discutii, intrebari? Nu sunt. 

 

 Domnul presedinte:Supune spre aprobare inscrierea pe ordinea de zi si se aproba in 

unanimitate-18 voturi pentru. 

 

14. Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii unui spațiu – domeniul public al 

Municipiului Făgăraș, situat în Făgăraș. Str.Republicii,nr.6 pentru desfășurarea activității 

Partidului Ecologist Român-Filiala Locală Făgăraș. 

 

 Discutii, intrebari? Nu sunt. 

 

 Domnul presedinte:Supune spre aprobare inscrierea pe ordinea de zi si se aproba in 

unanimitate-18 voturi pentru. 

 

15. Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii unui spațiu – domeniul public al 

Municipiului Făgăraș, situat în Făgăraș. Str.Republicii,nr.6, pentru desfășurarea activității 

Clubului de Turism și Ecologie Transmont Făgăraș. 

 

 Discutii, intrebari? Nu sunt. 

 

 Domnul presedinte:Supune spre aprobare inscrierea pe ordinea de zi si se aproba in 

unanimitate-18 voturi pentru. 

 

16. Proiect de hotărâre privind închirierea prin licitație publică a unui spațiu - domeniul 

public al Municipiului Făgăraș, în suprafață de 28,00 mp., situat în Făgăraș, 

str.Republicii,nr.6, pentru birou redacții de presă. 

 

 Discutii, intrebari? Nu sunt. 

 

 Domnul presedinte:Supune spre aprobare inscrierea pe ordinea de zi si se aproba in 

unanimitate-18 voturi pentru. 

 

17. Proiect de hotărâre privind aprobarea dezmembrării imobilului situat în Făgăraș, 

str.Dr.Ioan Șenchea,nr.22, identic cu cel înscris în CF.2034 – Făgăraș, cu nr.top 1401/1/2/5; 

1401/1/3/5, cu suprafață de 90 mp în 2 loturi de 45 mp fiecare, în vederea vânzării prin 

licitație publică, cu mențiunea dreptului de servitute pe terenul cu nr.top 1401/1/2/4; 

1401/1/3/4. 

 

 Discutii, intrebari? Nu sunt. 

 

 Domnul presedinte:Supune spre aprobare inscrierea pe ordinea de zi si se aproba in 

unanimitate-18 voturi pentru. 
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18. Proiect de hotărâre privind însușirea documentației tehnice de actualizare a 

informațiilor de carte funciară (actualizare date imobil), pentru imobilul situat în Făgăraș, 

str.Mihai Viteazul, nr.24. 

 

 Discutii, intrebari? Nu sunt. 

 

 Domnul presedinte:Supune spre aprobare inscrierea pe ordinea de zi si se aproba in 

unanimitate-18 voturi pentru. 

 

19. Proiect de hotărâre privind însușirea documentației tehnice de actualizare a 

informațiilor de carte funciară (actualizare date imobil), pentru imobilul situat în Făgăraș, 

str.Mihai Viteazul, nr.24. 

 

 Discutii, intrebari? Nu sunt. 

 

 Domnul presedinte:Supune spre aprobare inscrierea pe ordinea de zi si se aproba in 

unanimitate-18 voturi pentru. 

 

20. Proiect de hotărâre privind aprobarea demarării procedurii de transformare a instalației 

tip SAT în instalație tip BAT spre  str.Vlad Țepeș, din Municipiul Făgăraș (dotare cu 

barieră la nivel peste calea ferată). 

 

 Discutii, intrebari? Nu sunt. 

 

 Domnul presedinte:Supune spre aprobare inscrierea pe ordinea de zi si se aproba in 

unanimitate-18 voturi pentru. 

 

21. Proiect de hotărâre privind avizarea efectuării schimbului de locuințe între doi chiriași 

A.N.L. 

 

 Discutii, intrebari? Nu sunt. 

 

 Domnul presedinte:Supune spre aprobare inscrierea pe ordinea de zi si se aproba in 

unanimitate-18 voturi pentru. 

 

22. Proiect de hotărâre privind aprobarea cuantumului chiriilor pentru locuințele construite 

din fondurile Agenției Naționale pentru Locuințe, situate în Municipiul Făgăraș, 

str.Câmpului. 

 

 Discutii, intrebari? Nu sunt. 

 

 Domnul presedinte:Supune spre aprobare inscrierea pe ordinea de zi si se aproba in 

unanimitate-18 voturi pentru. 

 

23. Proiect de hotărâre privind modificarea art.4 din Anexa nr.1 la Regulamentul de 

organizare și desfășurare a evaluării anuale a managementului Casei Municipale de Cultură 

Făgăraș, aprobat prin HCL.nr.78/09.05.2016. 

 

 Discutii, intrebari? Nu sunt. 

 

 Domnul presedinte:Supune spre aprobare inscrierea pe ordinea de zi si se aproba in 

unanimitate-18 voturi pentru. 
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24. Proiect de hotărâre privind acordarea de burse elevilor din învățământul preuniversitar 

din Municipiul Făgăraș, pentru anul școlar 2016-2017. 

 

 Discutii, intrebari? Nu sunt. 

 

 Domnul presedinte:Supune spre aprobare inscrierea pe ordinea de zi si se aproba in 

unanimitate-18 voturi pentru. 

 

25. Proiect de hotărâre privind acordarea Titlului de Cetățean de Onoare post-mortem al 

Municipiului Făgăraș, domnului CONSTANTIN TOMA. 

 

 Discutii, intrebari? Nu sunt. 

 

 Domnul presedinte:Supune spre aprobare inscrierea pe ordinea de zi si se aproba in 

unanimitate-18 voturi pentru. 

 

26. Proiect de hotărâre privind transferul dreptului de proprietate din domeniul public al 

Municipiului Făgăraș, în domeniul public al Statului Român a imobilului înscris în 

CF.nr.103371, Făgăraș, nr.top 75/1/1/a (sediu Poliția Municipiului Făgăraș). 

 

 Discutii, intrebari? Nu sunt. 

 

 Domnul presedinte:Supune spre aprobare inscrierea pe ordinea de zi si se aproba in 

unanimitate-18 voturi pentru. 

 

27. Proiect de hotărâre privind aprobarea principalilor indicatori tehnico-economici pentru 

proiectul "REABILITARE TRIBUNĂ SALĂ DE SPORT COLEGIUL NAȚIONAL 

RADU NEGRU" Făgăraș. 

 

 Discutii, intrebari? Nu sunt. 

 

 Domnul presedinte:Supune spre aprobare inscrierea pe ordinea de zi si se aproba in 

unanimitate-18 voturi pentru. 

 

28. Proiect de hotărâre privind aprobarea acordului de principiu în vederea demarării 

procedurii de evaluare a doua spații din incinta Spitalului Municipal Făgăraș "Dr.Aurel 

Tulbure" Făgăraș.   

 

 Discutii, intrebari? Nu sunt. 

 

 Domnul presedinte:Supune spre aprobare inscrierea pe ordinea de zi si se aproba in 

unanimitate-18 voturi pentru. 

 

29. Proiect de hotărâre privind alegerea unui consilier ca președinte de ședință. 

(OCTOMBRIE 2016). 

 

 Discutii, intrebari? Nu sunt. 

 

 Domnul presedinte:Supune spre aprobare inscrierea pe ordinea de zi si se aproba in 

unanimitate-18 voturi pentru. 
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 Domnul presedinte:”La punctul “Suplimentare”avem urmatoarele proiecte de hotarari: 

 

 1.Proiect de hotărâre privind modificarea și completarea anexei nr.1 la 

HCL.nr.30/29.02.2016, privind CALENDARUL MANIFESTĂRILOR CULTURAL-

EDUCATIVE, SPORTIVE și ARTISTICE de interes municipal, care se vor desfășura pe 

parcursul anului 2016 în Municipiul Făgăraș și evidențierea fondurilor necesare în bugetul local al 

anului 2016 și asocierea Municipiului Făgăraș cu Clubul Sportiv de Airsoft Brașov. 

 

 Discutii, intrebari? Nu sunt. 

 

 Domnul presedinte:Supune spre aprobare inscrierea pe ordinea de zi ca punct suplimentar 

si se aproba in unanimitate-18 voturi pentru. 

 

2.Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul 

de investiții "Extindere canalizare în Municipiul Făgăraș". 

  

 Discutii, intrebari? Nu sunt. 

 

 Domnul presedinte:Supune spre aprobare inscrierea pe ordinea de zi ca punct suplimentar 

si se aproba in unanimitate-18 voturi pentru. 

 

3.Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul 

de investiții "Reabilitare străzi din în Municipiul Făgăraș". 

 

 Discutii, intrebari? Nu sunt. 

 

 Domnul presedinte:Supune spre aprobare inscrierea pe ordinea de zi ca punct suplimentar 

si se aproba in unanimitate-18 voturi pentru. 

 

4.Proiect de hotărâre privind aprobarea unei asocieri între Municipiul Făgăraș și Asociația 

Renascendis, în vederea inițierii proiectului "Resturi și rosturi.Asumarea mostenirii culturale 

săsești", în scopul înființării în Municipiul Făgăraș, a unui centru multicultural, cu participarea 

municipalității, a Bisericii Evanghelice C.A. din România, precum și a altor parteneri. 

 

 Discutii, intrebari? Nu sunt. 

 

 Domnul presedinte:Supune spre aprobare inscrierea pe ordinea de zi ca punct suplimentar 

si se aproba in unanimitate-18 voturi pentru. 

 

5.Proiect de hotărâre privind însușirea Rapoartelor de evaluare întocmite de DOBRE 

C.ELENA P.F.A. pentru vânzarea terenului de 495 mp, înscris în CF.nr.104212, top.23/2/3, 

24/2/3, 26/2/3, 27/2/3, conform HCL.nr.37/2016 și a terenului de 100 mp, înscris în CF.nr.105394, 

nr.cad.105394,  conform HCL.nr.38/2016. 

 

 Discutii, intrebari? Nu sunt. 

 

 Domnul presedinte:Supune spre aprobare inscrierea pe ordinea de zi ca punct suplimentar 

si se aproba in unanimitate-18 voturi pentru. 

 

6.Proiect de hotărâre privind modificarea și completarea HCL.nr.85/30.04.2015 privind 

revocarea HCL.nr.19/2005 și darea în administrare a unor spații situate în Făgăraș, str.Cetății, 
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nr.40C, proprietate privată a Municipiului Făgăraș, cu destinație sediul Agenției de Plată și 

Intervenție pentru Agricultură – Centru Județean Brașov, pentru Centrul Local Făgăraș. 

 

 Discutii, intrebari? Nu sunt. 

 

 Domnul presedinte:Supune spre aprobare inscrierea pe ordinea de zi ca punct suplimentar 

si se aproba in unanimitate-18 voturi pentru. 

 

7.Proiect de hotărâre privind cofinanțarea obiectivului de investiții "Extindere canalizare 

în Municipiul Făgăraș". 

 

 Discutii, intrebari? Nu sunt. 

 

 Domnul presedinte:Supune spre aprobare inscrierea pe ordinea de zi ca punct suplimentar 

si se aproba in unanimitate-18 voturi pentru. 

 

8.Proiect de hotărâre privind cofinanțarea obiectivului de investiții "Reabilitare străzi în 

Municipiul Făgăraș". 

 

 Discutii, intrebari? Nu sunt. 

 

 Domnul presedinte:Supune spre aprobare inscrierea pe ordinea de zi ca punct suplimentar 

si se aproba in unanimitate-18 voturi pentru. 

 

 

 Se trece la discutarea ordinii de zi. 

 

Domnul presedinte:Prezinta punctul 1 de pe ordinea de zi:” Proiect de hotărâre privind 

rectificarea prin suplimentare a bugetului Municipiului Făgăraș pe anul 2016.  “ 

 

 Discutii, intrebari? Nu sunt. 

 

 Domnul presedinte:Supune spre aprobare proiectul de hotarare si se aproba in 

unanimitate-18 voturi pentru, adoptandu-se Hotararea nr.71/29.09.2016. 

 

Domnul presedinte:Prezinta punctul 2 de pe ordinea de zi:” Proiect de hotărâre privind 

reorganizarea și modificarea Organigramei și a statului de funcții ale Serviciului Public de 

Asistență Socială Făgăraș.” 

 

 Discutii, intrebari? Nu sunt. 

 

 Domnul presedinte:Supune spre aprobare proiectul de hotarare si se aproba in 

unanimitate-18 voturi pentru, ramanand deocamdata la nivel de proiect; se va trimite acest proiect 

de hotarare la ANFP pentru avizare, iar dupa ce se va primi avizul ANFP-ului, se va reintroduce 

direct in plen pentru adoptarea unei hotarari de consiliu in acest sens. 

 

Domnul presedinte:Prezinta punctul 3 de pe ordinea de zi:” Proiect de hotărâre privind 

modificarea Organigramei și a statului de funcții ale Muzeului Țării Făgărașului "Valer 

Literat" Făgăraș.” 

 

Discutii, intrebari? Nu sunt. 
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 Domnul presedinte:Supune spre aprobare proiectul de hotarare si se aproba in 

unanimitate-18 voturi pentru, adoptandu-se Hotararea nr.72/29.09.2016. 

 

Domnul presedinte:Prezinta punctul 4 de pe ordinea de zi:” Proiect de hotărâre privind 

desemnarea unui reprezentant al Consiliului Local Făgăraș în Consiliul de Administrație al 

Muzeului Țării Făgărașului "Valer Literat" Făgăraș.” 

 

 Domnul presedinte:”Daca aveti propuneri la acest punct de pe ordinea de zi? Este nevoie 

de vot secret in acest caz.” 

 

Domnul Bogdan:”Propun pe dl. prof. Streza Ioan sa fie desemnat ca reprezentant al 

Consiliului Local Făgăraș în Consiliul de Administrație al Muzeului Țării Făgărașului "Valer 

Literat" Făgăraș.” 

 

Domnul Popa O:”Eu as propune ca dl.Cirje sa ramana in continuare in Consiliul de 

Administrație al Muzeului Țării Făgărașului "Valer Literat" Făgăraș.”Chiar s-a ocupat mult si s-a 

implicat mereu in aceasta activitate. Cunoaste tot ces-a intamplat acolo.” 

 

 Domnul primar:”Dl.Cirje, fiind consilier local, este incompatibil pentru a face parte din 

Consiliul de Administrație al Muzeului Țării Făgărașului "Valer Literat" Făgăraș”, conform legii.” 

 

 Domnul Cirje:”Nu am stiut ca exista vreo lege in acest sens. Eu stiu ca m-am implicat 

mult acolo si nu am avut nicio problema pana acum de incompatibilitate, nici cu rezultatele care au 

fost, nici cu munca de acolo.” 

 

 Domnul primar:”In Consiliile de administrație au fost probleme si sunt incompatibilitati 

in acest sens.” 

 

 Domnul Cirje:”Pana acum in 8 ani de zile niciodata nu s-a pus problema aceasta, a 

incompatibilitatii in Consiliul de administratie.” 

 

 Domnul Popa O:”Daca se va considera ca dl.Cirje este incompatibil, va raspunde in acest 

sens. Sunt doua propuneri si se pot vota.” 

 

 Domnul presedinte:”Asadar, avem doua propuneri si acestea sunt: 

 

1. Dl. Streza Ioan 

2. Dl.Cirje Catalin 

 

Se impart buletinele de vot pentru vot secret, modalitatea de vot fiind prin DA sau NU. 

 

 Domnul Bogdan-presedinte al comisiei de validare:”In urma votului secret, avem: 

 

1. Dl. Streza Ioan = 11 voturi pentru si 7 impotriva (18 consilieri prezenti) 

2. Dl.Cirje Catalin = 7 voturi pentru si 11 impotriva (18 consilieri prezenti) 

 

Domnul presedinte:”Prin urmare, in urma rezultatelor votului secret, dl.Streza Ioan este 

desemnat ca reprezentant al Consiliului Local Făgăraș în Consiliul de Administrație al Muzeului 

Țării Făgărașului "Valer Literat" Făgăraș.” 

 

 Domnul Cirje:”Eu am incercat sa fac lucrurile cat am putut de bine, cat am facut parte din 

Consiliului Local Făgăraș în Consiliul de Administrație al Muzeului Țării Făgărașului "Valer 
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Literat" Făgăraș, am format o echipa foarte buna acolo si sper ca sa se intample altfel in acest sens. 

Sper ca de acum incolo sa va asumati, sa iesiti in fata sa spuneti ca PSD decide.” 

 

 Domnul primar:” Haideti sa nu mai transformam discutiile de aici intr-o propaganda 

politica.Nu stiu ce suparare aveti ca in momentul de fata nu mai sunteti in Consiliul de 

Administrație al Muzeului Țării Făgărașului "Valer Literat" Făgăraș, pentru ca stiti foarte bine, 

sunteti incompatibil. Atata timp cat exista aceasta incompatibilitate, noi trebuie sa sesizam 

organele competente.”Ce a facut Consiliul local in aceasta seara, a fost un lucru normal.Va rog sa 

nu mai duceti discutiile pe un alt fagas ca sa creeati opiniei publice altceva.” 

 

 Domnul Cirje:”Va informez, dl.primar, ca nu aveti calitatea sa imi reprosati mie ca creez 

opiniei publice altceva. Va rog frumos sa ganditi de doua ori inainte sa spuneti ceva.” 

 

Domnul primar:”Ironizati,dl.Cirje.” 

 

 Domnul Cirje:”Nu cred ca am avut aceasta intentie. Cred ca am dreptul la opinie si 

dreprtul la cuvant.” 

 

 Domnul Bogdan:”Vreau sa va spun ca imi sustin colegii din PSD dar nu am votat politic.” 

 

 Domnul primar:”Vreau sa mai adaug si eu ceva pentru ca dl.Bogdan n-a spus chiar tot pe 

nume.La punctul 5 de pe ordinea de zi, este vorba de o asociere cu un parteneriat cu Asociatia 

Cetatea Fagaras” condusa de dl.consilier local Cirje Catalin. Deci, ganditi-va ca daca era ceva 

politic, nu se facea aceasta asociatie. Asadar, sa informam opinia publica corect.” 

 

 (Intre timp, dl.Cirje a iesit din sala, fiind prezenti 17 consilieri). 

 

 Domnul presedinte:Supune spre aprobare proiectul de hotarare per ansamblu si se aproba 

cu 17 voturi pentru, dl.Cirje iesind din sala, fiind astfel prezenti in sala 17 consilieri, adoptandu-se 

Hotararea nr.73/29.09.2016. 

 

 (Intre timp, dl.Cirje a revenit din sala, fiind prezenti 18 consilieri). 

 

Domnul presedinte:Prezinta punctul 5 de pe ordinea de zi:” Proiect de hotărâre privind 

aprobarea asocierii Muzeului Țării Făgărașului "Valer Literat" în calitate de partener cu Asociația 

Culturală "Cetatea Făgărașului" în calitate de solicitant, în vederea depunerii și implementării de 

proiecte culturale, finanțate de Administrația Fondului Cultural Național, sesiunea de finanțare 

I/2017.” 

 

Discutii, intrebari? Nu sunt. 

 

 Domnul presedinte:Supune spre aprobare proiectul de hotarare si se aproba cu 17 voturi 

pentru si o abtinere (18 consilieri prezenti), adoptandu-se Hotararea nr.74/29.09.2016. 

 

Domnul presedinte:Prezinta punctul 6 de pe ordinea de zi:” Proiect de hotărâre privind 

transformarea postului de bibliotecar studii medii în bibliotecar studii superioare ca urmare a 

promovării examenului.” 

 

 Discutii, intrebari? Nu sunt. 

 

 Domnul presedinte:Supune spre aprobare proiectul de hotarare si se aproba in 

unanimitate-18 voturi pentru, adoptandu-se Hotararea nr.75/29.09.2016. 
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Domnul presedinte:Prezinta punctul 7 de pe ordinea de zi:” Proiect de hotărâre privind 

promovarea în clasă a unor funcționari publici din cadrul Poliției Locale Făgăraș.” 

 

Discutii, intrebari? Nu sunt. 

 

 Domnul presedinte:Supune spre aprobare proiectul de hotarare si se aproba in 

unanimitate-18 voturi pentru, adoptandu-se Hotararea nr.76/29.09.2016. 

 

 (Intre timp, dl.Cirje a iesit din nou din sala, dar a revenit imediat, la discutarea punctului 

urmator,respectiv, punctul 8 de pe ordinea de zi). 

 

Domnul presedinte:Prezinta punctul 8 de pe ordinea de zi:” Proiect de hotărâre privind 

completarea art.3 din regulamentul care reglementează accesul cazurilor sociale în Centrul 

Rezidențial pentru Persoane Vârstnice.” 

 

 Domnul primar:”Am vorbit intre timp cu dl.Bogdan Taflan, serf Serviciu Public de 

Asistenta Sociala Fagaras si am decis ca in loc de 200 locuri, vor fi 150 de locuri in acest sens.” 

 Domnul presedinte:Supune spre aprobare proiectul de hotarare cu amendamentul 

dl.primar si se aproba in unanimitate-18 voturi pentru, adoptandu-se Hotararea nr.77/29.09.2016. 

 

Domnul presedinte:Prezinta punctul 9 de pe ordinea de zi:” Proiect de hotărâre privind 

aprobarea numărului de locuri la Cantina de ajutor social și stabilirea categoriilor prioritare de 

persoane asistate.” 

 

Discutii, intrebari? Nu sunt. 

 

 Domnul presedinte:Supune spre aprobare proiectul de hotarare si se aproba in 

unanimitate-18 voturi pentru, adoptandu-se Hotararea nr.78/29.09.2016. 

 

Domnul presedinte:Prezinta punctul 10 de pe ordinea de zi:” Proiect de hotărâre privind 

efectuarea unui Audit extern a tuturor entităților subordonate Primăriei Municipiului Făgăraș.” 

 

Domnul primar:”Aici as propune o modificare: nu Audit extern,ci verificare a unei 

activitati a tuturor entităților subordonate Primăriei Municipiului Făgăraș.” 

 

 Domnul presedinte:Supune spre aprobare proiectul de hotarare cu amendamentul 

dl.primar si se aproba in unanimitate-18 voturi pentru, adoptandu-se Hotararea nr.79/29.09.2016. 

 

Domnul presedinte:Prezinta punctul 11 de pe ordinea de zi:” Proiect de hotărâre privind 

acordarea unui mandat de reprezentare permanentă domnului STELEA RADU în Adunarea 

Generală a Acționarilor al S.C.Apă Canal S.A. Sibiu, în vederea exercitării drepturilor de 

acționar.” 

 

Discutii, intrebari? Nu sunt. 

 

 Domnul presedinte:Supune spre aprobare proiectul de hotarare si se aproba in 

unanimitate-18 voturi pentru, adoptandu-se Hotararea nr.80/29.09.2016. 

 

Domnul presedinte:Prezinta punctul 12 de pe ordinea de zi:” Proiect de hotărâre privind 

însușirea Rapoartelor de evaluare întocmite de o persoană autorizată pentru vânzarea locuințelor 

proprietatea Municipiului Făgăraș, în baza Legii nr.85/1992.” 
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Discutii, intrebari? Nu sunt. 

 

 Domnul presedinte:Supune spre aprobare proiectul de hotarare si se aproba in 

unanimitate-18 voturi pentru, adoptandu-se Hotararea nr.81/29.09.2016. 

 

Domnul presedinte:Prezinta punctul 13 de pe ordinea de zi:” Proiect de hotărâre privind 

vânzarea locuințelor proprietatea statului, în condițiile Legii nr.112/1995.” 

 

Discutii, intrebari? Nu sunt. 

 

 Domnul presedinte:Supune spre aprobare proiectul de hotarare si se aproba in 

unanimitate-18 voturi pentru, adoptandu-se Hotararea nr.82/29.09.2016. 

 

Domnul presedinte:Prezinta punctul 14 de pe ordinea de zi:” Proiect de hotărâre privind 

aprobarea închirierii unui spațiu – domeniul public al Municipiului Făgăraș, situat în Făgăraș. 

Str.Republicii,nr.6 pentru desfășurarea activității Partidului Ecologist Român-Filiala Locală 

Făgăraș.” 

 Domnul presedinte:”La comisiile de comert si cultura, s-a optat pentru perioada de 

inchiriere de 3 ani, la comisia juridica fiind o abtinere.” 

 

 Domnul Malene:”Supunem la vot proiectul de hotarare in forma initiala, pe de-o parte, iar 

pe de alta parte, supunem la vot si cu amendamentele respective din comisiile de specialitate?” 

 

 Domnul presedinte:”Putem supune la vot proiectul de hotarare in forma initiala, iar mai 

apoi, daca este cazul si nu se aproba forma initiala a proiectului de hotarare, se va vota si varianta 

cu amendamentele din comisiile de specialitate.” 

 

 Domnul presedinte:Supune spre aprobare proiectul de hotarare, forma initiala, respectiv, 

cu perioada de inchiriere pe 5 ani si se aproba cu 17 voturi pentru si o abtinere:d-na Motoc Carla 

(18 consilieri prezenti), adoptandu-se Hotararea nr.83/29.09.2016. 

 

Domnul presedinte:Prezinta punctul 15 de pe ordinea de zi:” Proiect de hotărâre privind 

aprobarea închirierii unui spațiu – domeniul public al Municipiului Făgăraș, situat în Făgăraș. 

Str.Republicii,nr.6, pentru desfășurarea activității Clubului de Turism și Ecologie Transmont 

Făgăraș.” 

  

Discutii, intrebari? Nu sunt. 

 

 Domnul presedinte: Supune spre aprobare proiectul de hotarare, forma initiala, respectiv, 

cu perioada de inchiriere pe 5 ani si se aproba in unanimitate-18 voturi pentru, adoptandu-se 

Hotararea nr.84/29.09.2016. 

 

Domnul presedinte:Prezinta punctul 16 de pe ordinea de zi:” Proiect de hotărâre privind 

închirierea prin licitație publică a unui spațiu - domeniul public al Municipiului Făgăraș, în 

suprafață de 28,00 mp., situat în Făgăraș, str.Republicii,nr.6, pentru birou redacții de presă.” 

 

Discutii, intrebari? Nu sunt. 

 

 Domnul presedinte:Supune spre aprobare proiectul de hotarare si se aproba in 

unanimitate-18 voturi pentru, adoptandu-se Hotararea nr.85/29.09.2016. 
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Domnul presedinte:Prezinta punctul 17 de pe ordinea de zi:” Proiect de hotărâre privind 

aprobarea dezmembrării imobilului situat în Făgăraș, str.Dr.Ioan Șenchea,nr.22, identic cu cel 

înscris în CF.2034 – Făgăraș, cu nr.top 1401/1/2/5; 1401/1/3/5, cu suprafață de 90 mp în 2 loturi 

de 45 mp fiecare, în vederea vânzării prin licitație publică, cu mențiunea dreptului de servitute pe 

terenul cu nr.top 1401/1/2/4; 1401/1/3/4.” 

 

Discutii, intrebari? Nu sunt. 

 

 Domnul presedinte:Supune spre aprobare proiectul de hotarare si se aproba in 

unanimitate-18 voturi pentru, adoptandu-se Hotararea nr.86/29.09.2016. 

 

Domnul presedinte:Prezinta punctul 18 de pe ordinea de zi:” Proiect de hotărâre privind 

însușirea documentației tehnice de actualizare a informațiilor de carte funciară (actualizare date 

imobil), pentru imobilul situat în Făgăraș, str.Mihai Viteazul, nr.24.” 

 

Discutii, intrebari? Nu sunt. 

 

 Domnul presedinte:Supune spre aprobare proiectul de hotarare si se aproba in 

unanimitate-18 voturi pentru, adoptandu-se Hotararea nr.87/29.09.2016. 

 

Domnul presedinte:Prezinta punctul 19 de pe ordinea de zi:” Proiect de hotărâre privind 

însușirea documentației tehnice de actualizare a informațiilor de carte funciară (actualizare date 

imobil), pentru imobilul situat în Făgăraș, str.Mihai Viteazul, nr.24.” 

 

Discutii, intrebari? Nu sunt. 

 

 Domnul presedinte:Supune spre aprobare proiectul de hotarare si se aproba in 

unanimitate-18 voturi pentru, adoptandu-se Hotararea nr.88/29.09.2016. 

 

Domnul presedinte:Prezinta punctul 20 de pe ordinea de zi:” Proiect de hotărâre privind 

aprobarea demarării procedurii de transformare a instalației tip SAT în instalație tip BAT spre  

str.Vlad Țepeș, din Municipiul Făgăraș (dotare cu barieră la nivel peste calea ferată).” 

 

Discutii, intrebari? Nu sunt. 

 

 Domnul presedinte:Supune spre aprobare proiectul de hotarare si se aproba in 

unanimitate-18 voturi pentru, adoptandu-se Hotararea nr.89/29.09.2016. 

 

Domnul presedinte:Prezinta punctul 21 de pe ordinea de zi:” Proiect de hotărâre privind 

avizarea efectuării schimbului de locuințe între doi chiriași A.N.L.” 

 

Discutii, intrebari? Nu sunt. 

 

 Domnul presedinte:Supune spre aprobare proiectul de hotarare si se aproba in 

unanimitate-18 voturi pentru, adoptandu-se Hotararea nr.90/29.09.2016. 

 

Domnul presedinte:Prezinta punctul 22 de pe ordinea de zi:” Proiect de hotărâre privind 

aprobarea cuantumului chiriilor pentru locuințele construite din fondurile Agenției Naționale 

pentru Locuințe, situate în Municipiul Făgăraș, str.Câmpului.” 

 

Discutii, intrebari? Nu sunt. 
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 Domnul presedinte:Supune spre aprobare proiectul de hotarare si se aproba in 

unanimitate-18 voturi pentru, adoptandu-se Hotararea nr.91/29.09.2016. 

 

Domnul presedinte:Prezinta punctul 23 de pe ordinea de zi:” Proiect de hotărâre privind 

modificarea art.4 din Anexa nr.1 la Regulamentul de organizare și desfășurare a evaluării anuale a 

managementului Casei Municipale de Cultură Făgăraș, aprobat prin HCL.nr.78/09.05.2016.” 

 

 Domnul presedinte:”Daca aveti propuneri la acest proiect de hotarare? Este nevoie de vot 

secret, in acest sens, fiind vorba de nominalizare persoane.” 

 

 Domnul Mogos:”Propun la Comisia de evaluare concurs a evaluării anuale a 

managementului Casei Municipale de Cultură Făgăraș pe dl.Alexandru Florin, iar la Comisia de 

contestatii, pe dl.Mazilu Alexandru .” 

 

 Domnul Bogdan:”Propun la Comisia de contestatii pe dl.Biza Radu Stelian.” 

 

 Domnul presedinte:”Asadar, avem urmatoarele propuneri: 

- Comisia de evaluare concurs a evaluării anuale a managementului Casei 

Municipale de Cultură Făgăraș: 

 

1. dl.Alexanfru Florin 

 

- Comisia de contestatii: 

 

1. dl.Biza Radu Stelian 

2. dl.Mazilu Alexandru 

 

Se impart buletinele de vot pentru vot secret, modalitatea de vot fiind prin DA sau NU. 

 

 Domnul Bogdan-presedinte al comisiei de validare:”In urma votului secret, avem: 

 

- Comisia de evaluare concurs a evaluării anuale a managementului Casei 

Municipale de Cultură Făgăraș: 

 

1. dl.Alexanfru Florin =  16 voturi pentru si 2 impotriva (18 consilieri prezenti) 

 

- Comisia de contestatii: 

 

1. dl.Biza Radu Stelian = 11 voturi pentru si 7 impotriva (18 consilieri prezenti) 

2. dl.Mazilu Alexandru = 7 voturi pentru si 11 impotriva (18 consilieri prezenti) 

 

Domnul presedinte:Supune spre aprobare proiectul de hotarare per ansamblu si se aproba 

in unanimitate-18 voturi pentru, adoptandu-se Hotararea nr.92/29.09.2016. 

 

 (Intre timp, dl.Cirje a iesit din sala, fiind prezenti 17 consilieri). 

 

Domnul presedinte:Prezinta punctul 24 de pe ordinea de zi:” Proiect de hotărâre privind 

acordarea de burse elevilor din învățământul preuniversitar din Municipiul Făgăraș, pentru anul 

școlar 2016-2017.” 

 

Discutii, intrebari? Nu sunt. 
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 Domnul presedinte:Supune spre aprobare proiectul de hotarare si se aproba cu 17 voturi 

pentru din 17 consilieri prezenti, adoptandu-se Hotararea nr.93/29.09.2016. 

 

Domnul presedinte:Prezinta punctul 25 de pe ordinea de zi:” Proiect de hotărâre privind 

acordarea Titlului de Cetățean de Onoare post-mortem al Municipiului Făgăraș, domnului 

CONSTANTIN TOMA.” 

 

Discutii, intrebari? Nu sunt. 

 

 Domnul presedinte:Supune spre aprobare proiectul de hotarare si se aproba cu 17 voturi 

pentru din 17 consilieri prezenti, adoptandu-se Hotararea nr.94/29.09.2016. 

 

(Intre timp, dl.Cirje a revenit in sala, fiind prezenti 18 consilieri). 

 

Domnul presedinte:Prezinta punctul 26 de pe ordinea de zi:” Proiect de hotărâre privind 

transferul dreptului de proprietate din domeniul public al Municipiului Făgăraș, în domeniul public 

al Statului Român a imobilului înscris în CF.nr.103371, Făgăraș, nr.top 75/1/1/a (sediu Poliția 

Municipiului Făgăraș).” 

 

 Domnul primar:”Acest proiect de hotarare propun sa-l amanam pentru ca au fost discutii 

intre consilieri si cei care au studiile de specialitate si pana nu ne lamurim sa stim exact cum 

trebuie sa procedam in acest sens, cred ca ar trebui sa amanam acest proiect de hotarare pe 

saptamana viitoare pentru o sedinta extraordinara.” 

 

Domnul presedinte:Supune spre aprobare amanarea proiectul de hotarare si se aproba in 

unanimitate-18 votueri pentru. 

 

Domnul presedinte:Prezinta punctul 27 de pe ordinea de zi:” Proiect de hotărâre privind 

aprobarea principalilor indicatori tehnico-economici pentru proiectul "REABILITARE 

TRIBUNĂ SALĂ DE SPORT COLEGIUL NAȚIONAL RADU NEGRU" Făgăraș.” 

 

Discutii, intrebari? Nu sunt. 

 

 Domnul presedinte:Supune spre aprobare proiectul de hotarare si se aproba in 

unanimitate-18 voturi pentru, adoptandu-se Hotararea nr.95/29.09.2016. 

 

 Domnul presedinte:Prezinta punctul 28 de pe ordinea de zi:” Proiect de hotărâre privind 

aprobarea acordului de principiu în vederea demarării procedurii de evaluare a doua spații din 

incinta Spitalului Municipal Făgăraș "Dr.Aurel Tulbure" Făgăraș.” 

 

Discutii, intrebari? Nu sunt. 

 

 Domnul presedinte:Supune spre aprobare proiectul de hotarare si se aproba in 

unanimitate-18 voturi pentru, adoptandu-se Hotararea nr.96/29.09.2016. 

 

Domnul presedinte:Prezinta punctul 29 de pe ordinea de zi:” Proiect de hotărâre privind 

alegerea unui consilier ca președinte de ședință. (OCTOMBRIE 2016).” 

 

Discutii, intrebari? Nu sunt. 
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 Domnul presedinte:Supune spre aprobare proiectul de hotarare si se aproba cu 17 voturi 

pentru si o abtinere:dl.Cirje Catalin (18 consilieri prezenti), adoptandu-se Hotararea 

nr.97/29.09.2016. 

 

 Domnul presedinte:”Dupa ce am epuizat ordinea de zi prtopriu-zisa, inainte sa trecem la 

dezbaterea punctului “Suplimentare”, as propune sa incepem mai intai cu pucntul 4 de la 

“Suplimentare” pentru ca avem in sala un invitat cu privire la acest punct si sa nu il mai retinem 

prea mult.As mai mentiona si faptul ca toate aceste proiecte de hotarari de la punctul 

“Suplimentare” au fost discutate astazi in doua comisii de specialitate ale Consiliului local, 

respectiv:comisiile economica si cea juridica, proiecte care au primit aviz favorabil de la cele doua 

comisii de specialitate mentionate mai sus.” 

 

 Domnul presedinte:Supune la vot aceasta propunere si se aproba in unanimitate-18 voturi 

pentru. 

 

Domnul presedinte:Prezinta punctul 4 de la „Suplimentare”:” Proiect de hotărâre 

privind aprobarea unei asocieri între Municipiul Făgăraș și Asociația Renascendis, în vederea 

inițierii proiectului "Resturi și rosturi.Asumarea mostenirii culturale săsești", în scopul 

înființării în Municipiul Făgăraș, a unui centru multicultural, cu participarea municipalității, a 

Bisericii Evanghelice C.A. din România, precum și a altor parteneri.” 

 

 Parintele Klein Johanes-Biserica Evanghelica C.A. Fagaras.”Probabil toata lumea stie 

ca bisericile evanghelice s-au cam golit in ultimii 25 de ani ca populatie, dar au ramas obiectele 

muzeale acolo, de multe ori chiar prapadite.Nimeni n-a mai stiut de ele, au ramas aruncate intr-un 

colt al cladirii. Dorim sa le adunam undeva pe toate si sa le pastram cum se cuvine.Asociatia 

Renascendis intentioneaza sa aplice cu proiectul "Resturi și rosturi. Asumarea mostenirii 

culturale săsești. De asemenea, alaturi puteti gasi si ghidul aplicantului pentru clasificarea 

oricaror nelamuriri cu privire la formula proiectului.Declaratia de parteneriat este un document 

preliminar necesar aplicatiei la concursul de proiecte.In cazul obtinerii de finantare pentru proiect, 

va fi incheiat un acord de parteneriat detaliat, in care se vor stipula toate drepturile si obligatiile 

partilor.Scopul proiectului este elaborarea unui program pentru infiintarea in Municipiul Fagaras a 

unui centru multicultural, cu participarea municipalitati si a Bisericii Evanghelice C.A.din 

Romania, precum si a altor parteneri. Maine este ultimul termen de predare a proiectelor.Va 

multumesc!” 

 

Domnul presedinte:Supune spre aprobare proiectul de hotarare si se aproba in 

unanimitate-18 voturi pentru, adoptandu-se Hotararea nr.98/29.09.2016. 

 

Domnul presedinte:Prezinta punctul 1 de la „Suplimentare”:” Proiect de hotărâre privind 

modificarea și completarea anexei nr.1 la HCL.nr.30/29.02.2016, privind CALENDARUL 

MANIFESTĂRILOR CULTURAL-EDUCATIVE, SPORTIVE și ARTISTICE de interes 

municipal, care se vor desfășura pe parcursul anului 2016 în Municipiul Făgăraș și evidențierea 

fondurilor necesare în bugetul local al anului 2016 și asocierea Municipiului Făgăraș cu Clubul 

Sportiv de Airsoft Brașov.” 

 

Discutii, intrebari? Nu sunt. 

 

 Domnul presedinte:Supune spre aprobare proiectul de hotarare si se aproba in 

unanimitate-18 voturi pentru, adoptandu-se Hotararea nr.99/29.09.2016. 
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Domnul presedinte:Prezinta punctul 2 de la „Suplimentare”:” Proiect de hotărâre 

privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investiții "Extindere 

canalizare în Municipiul Făgăraș". 

 

Discutii, intrebari? Nu sunt. 

 

 Domnul presedinte:Supune spre aprobare proiectul de hotarare si se aproba in 

unanimitate-18 voturi pentru, adoptandu-se Hotararea nr.100/29.09.2016. 

 

Domnul presedinte:Prezinta punctul 3 de la „Suplimentare”:” Proiect de hotărâre 

privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investiții "Reabilitare 

străzi din în Municipiul Făgăraș". 

 

Discutii, intrebari? Nu sunt. 

 

 Domnul presedinte:Supune spre aprobare proiectul de hotarare si se aproba in 

unanimitate-18 voturi pentru, adoptandu-se Hotararea nr.101/29.09.2016. 

 

Domnul presedinte:Prezinta punctul 5 de la „Suplimentare”:” Proiect de hotărâre 

privind însușirea Rapoartelor de evaluare întocmite de DOBRE C.ELENA P.F.A. pentru vânzarea 

terenului de 495 mp, înscris în CF.nr.104212, top.23/2/3, 24/2/3, 26/2/3, 27/2/3, conform 

HCL.nr.37/2016 și a terenului de 100 mp, înscris în CF.nr.105394, nr.cad.105394,  conform 

HCL.nr.38/2016.” 

 

Discutii, intrebari? Nu sunt. 

 

 Domnul presedinte:Supune spre aprobare proiectul de hotarare si se aproba in 

unanimitate-18 voturi pentru, adoptandu-se Hotararea nr.102/29.09.2016. 

 

Domnul presedinte:Prezinta punctul 6 de la „Suplimentare”:” Proiect de hotărâre 

privind modificarea și completarea HCL.nr.85/30.04.2015 privind revocarea HCL.nr.19/2005 și 

darea în administrare a unor spații situate în Făgăraș, str.Cetății, nr.40C, proprietate privată a 

Municipiului Făgăraș, cu destinație sediul Agenției de Plată și Intervenție pentru Agricultură – 

Centru Județean Brașov, pentru Centrul Local Făgăraș.” 

 

Discutii, intrebari? Nu sunt. 

 

 Domnul presedinte:Supune spre aprobare proiectul de hotarare si se aproba in 

unanimitate-18 voturi pentru, adoptandu-se Hotararea nr.103/29.09.2016. 

 

Domnul presedinte:Prezinta punctul 7 de la „Suplimentare”:” Proiect de hotărâre 

privind cofinanțarea obiectivului de investiții "Extindere canalizare în Municipiul Făgăraș". 

 

Discutii, intrebari? Nu sunt. 

 

 Domnul presedinte:Supune spre aprobare proiectul de hotarare si se aproba in 

unanimitate-18 voturi pentru, adoptandu-se Hotararea nr.104/29.09.2016. 

 

Domnul presedinte:Prezinta punctul 8 de la „Suplimentare”:” Proiect de hotărâre 

privind cofinanțarea obiectivului de investiții "Reabilitare străzi în Municipiul Făgăraș". 

 

Discutii, intrebari? Nu sunt. 
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 Domnul presedinte:Supune spre aprobare proiectul de hotarare si se aproba in 

unanimitate-18 voturi pentru, adoptandu-se Hotararea nr.105/29.09.2016. 

 

Domnul presedinte: Multumeste pentru participare participare şi declară închise lucrările 

şedinţei. 

 

 Drept urmare, s-a incheiat prezentul proces-verbal in 3 exemplare. 

 

     

 

 

    PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ,                         P.SECRETAR, 

         BIZA RADU STELIAN                     Jr.ADRIAN-TRAIAN GAVRILA 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

PJ/PJ. 

 

 


